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REFERAT 

Sted Hos Yvonne Lavningen 1 

Dato Lørdag, den 27. januar 2024 kl. 14:00 

Deltagere Yvonne, Anita, Morten, Ole og Torben 

Afbud  

Emne Bestyrelsesmøde 

Referent Ole 

 

1. Valg af mødeleder (Morten) 

-Morten 

 

2.  Valg af referent (Ole eller Anita) 

     - Ole 

 

3.  Godkendelse af referat fra sidste møde 29/10-23 

     - Godkendt af alle 

 

4. Generalforsamling 2024 - 2/3-2024 i Eskebjerg   

     Dagsorden blev drøftet 

   -Morten er på valg 

   -Ole er på valg 

   -Bilagskontrollant Lisbeth er på valg 

   -Suppleant for bilagskontrollant Myne er på valg 

   -1 suppleant Emil er på valg 

   -Udover bestyrelsen skal der vælges tre delegerede til kongressen d. 27/4-24 

 

5. Økonomi 

     Regnskab og budget blev drøftet med henblik på generalforsamlingen. På bagkant   

     af stormen Pia, må vi nok se i øjnene at sikring af vores område, herunder de         

     medtagne trædiger etc, kommer til at trække på økonomien. Samtidig stiger priser    

     og vi vil frem til generalforsamlingen arbejde på budgettet med dette in mente.  

      

6. Nyt fra HB 

    Stemningen er god i formandskabet. 

     Der drøftes meget om klimaet i fremtiden og de konsekvenser det kan have for de    

     udsatte områder 

  

7. Status fra stormen Pia. 

    Beredskabet har haft et evalueringsmøde lørdag, den 13/1-24 på Lavningen 1. 

    Det var nogle begivenhedsrige dage 20 til 21. december 2024, som heldigvis         

    endte godt op til juleaften. En nærmere gennemgang følger til   
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     generalforsamlingen. 

 

8. Status på ny deklaration– hvor lang er vi 

     Med udgangspunkt i servitutten for Frølunde, ser vi mulige ændringer. Der   

     udarbejdes punkter til diskussion på generalforsamlingen. 

 

7. dato for arbejdslørdag 

    Lørdag, den 6. juli 2024 med bespisning hos Jette og Morten. 

 

8. Eventuelt 

John Kjørvel har etableret en ”lysafskærmning” omkring hjertestarteren, for at 

fjerne gener fra lyskassen til de omkringboende.  Det ser ud til det virke, håber 

også dem der har været generet syntes det.  TAK TIL JOHN ! 

 

      Næste møde  

      Afholdes som teams/zoom-møde inden generalforsamlingen den 2. marts 2024 

      

 
 

 


